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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1977 Omställningsstödet till företagen

Många företag har befunnit sig i kris sedan covidpandemin bröt ut, och 
permitteringar och varsel har duggat tätt över hela landet. Enligt Svenska 
resebyrå- och arrangörsföreningen, SRF, har Sveriges resebyråer och 
researrangörer en permitteringsgrad på över 83 procent. Hotell- och 
restaurangbranschen har en permitteringsgrad på 42 procent och genomsnittet i 
Sverige ligger på ca 12 procent. Resebranschen är tillsammans med hotell- och 
restaurangbranschen den värst drabbade branschen.

Uppgifter visar att hotellbeläggningen, i juli månad, minskade med över 27 
procent i Karlstads kommun jämfört med förra året. Det drabbar förstås 
hotellen hårt men även resterande delar av Karlstad när färre hotellnätter leder 
till färre restaurangbesök och färre som handlar i butikerna.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Ämnar ministern förlänga omställningsstödet till företagen framgent?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-19
Besvaras senast
2020-09-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


